
NASELJE NOVE JARŠE

Upokojenci dobro delajo
Pred približno mesecem dni je bil

obeni zbor društva upokojencev
Nove Jarše, ki se ga je udeležilo
nekaj nad 100 članov. Težnja izvrš-
nega odbora kot tudi upokojencev
nasploh je pridobitev klubskega pro-
stora, kjer naj bi imeli člani svoje za-
točišče. S tem bi lahko še bolj širili
svojo dejavnost tako na kulturnem
kot na športnem podroeju.

Krajevna skupnost pa kljub več-
kratnim urgencam ne kaže preveč
zantmanja za rešitev tega problema
upokojencev, ki so tako na družbe-
nopolitičnem kot tudi na drugih po-
dročjih zelo aktivni, saj je dobilo DU
plaketo in srebrno značko, nekateri
njegovi člani (Bogme, Hrastova in
Jančarjeva) pa zlato značko ob 35-
lelnici obstoja.

Sicer pa smo iz skrbno pripravlje-
nega poročila predsednika tovariša
Zakrajška razbrali, da je v DU vklju-
čenih 397 članov, v dveletni man-
datni dobi pa so izgubili 14 članov.

Izvršniodbor jeimel 23 rednihin 3
izredne seje. pri čemer je večkral
prišlo do zadrege zaradi kadrovskih
sprememb (odstopi in bolezni).
Spričo tega so morali kooptirati v
izvršni odbor več novih članov —
tudi sedanjega predsednika Zakraj-
ška.

Ob tem so pripravili izlete, za ka-
terc jc med članstvom veliko zani-

manja, obravnavali so splošno pro-
blematiko članstva, zlasti glede pri-
dobivanja novih članov, ker se v
Nove Jarše vedno znova naseljujejo
upokojenci in bo treba v prihodnje še
nadaljevati s pridobivanjem članov.
Lani je DU organiziralo 12 uspešnih
izletov, skupaj zdrugimi organizaci-
jami (ZZB NOV in ZSMS) tudi izlet
na grob pokojnega predsednika Tita.

Tudi v prihodnje naj bi organizirali
razne izlete, dalje obiske bolnih čla-
nov ter počastitve ob pogrebih umr-
lih članov.

Nasploh pa so sprejeli najprimer-
nejši načrt za nadaljnje delo, vse v
okviru stabilizacijskih prizadevanj,
računajo pa vendarle na podporo
KS, ki bi morala posvetiti DU več ra-
zumevanja.

Ob razpravi je najprej pozdravil
občni zbor podpredsednik občin-
skega združenja DU Stefan Trobiš.
ki je pohvalil delo DV Nove Jarše in
izrekel vrsto spodbudnih besed za
delo v prihodnje. Občni zbor sta
pozdravila tudi Jože Počivavšek,
predsednik KO ZZB Jožcta Moškri-
ča. in tovariš Čarapič v imenu SZDL;
sicer pa je bila razprava precej razgi-
bana, sploh po volitvi novega izvrš-
nega odbora, ki ga sestavlja 15 čla-
nov, na čelu s ponovno izvoljenim
Stanetom Zakrajškom.
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